
Protokół Nr XXXXI/2018

Z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 13.11.2018r.

W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  Rady  Osiedla  Golęcino  –  Gocław  oraz  goście  wg  listy  
obecności, będącej załącznikiem Nr 1 do niniejszego protokołu.

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Osiedla wg następującego porządku obrad:

1. Rozpoczęcie zebrania przez Przewodniczącą. Stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

3. Podsumowanie festynu „Witamy Jesień z Aktywnym Seniorem”.

4. Udział w posiedzeniu przedstawicieli Straży Miejskiej.

5. Podjęcie UCHWAŁY 70/18.

6. Wolne wnioski.

PRZEBIEG OBRAD

Ad. 1

Powitanie przez przewodniczącą zebranych i stwierdzenie quorum.

Ad. 2

Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 3

Podsumowano przebieg festynu „Witamy Jesień z Aktywnym Seniorem”, który odbył się 10.11.2018r.  
w Parku Liga. Festyn odbył się zgodnie z zachowaniem programu, dla uczestników zorganizowane 
były konkursy z nagrodami,  słodki poczęstunek (ciasto,  kawa, herbata, napoje) oraz ciepły (bigos,  
kiełbasa).



Ad. 4 

W posiedzeniu udział wzięli przedstawiciele Straży Miejskiej, z którymi omówione zostały problemy 
naszej dzielnicy. Radni zgłosili przedstawicielom Straży, że w Parku Liga są wyprowadzane psy przez 
swoich właścicieli, którzy nie sprzątają po swoich czworonogach.

Ad. 5

Podjęto UCHWAŁĘ 70/18, która dotyczyła planu do budżetu na rok 2019. Przedstawiono następujące  
potrzeby dzielnicy:

- remont ulicy Strzałowskiej, wraz z chodnikami dla pieszych;

-  zagospodarowanie  Wzgórza  Kupały  poprzez  poprawienie  stanu  nawierzchni  ulic  Białogórskiej  i  
Marzanny, powycinanie tzw. samosiejek drzew i krzewów oraz umieszczenie oświetlenia (którego 
tam nie ma);

- zagospodarowanie nabrzeża przy ul. Grobla i Parku Koczego w celu usprawnienia wodowania łódek, 
kajaków, pontonów dla mieszkańców Szczecina  przyjeżdżających masowo ze swoim sprzętem,

- podjęcie decyzji o dalszym zagospodarowaniu terenu po byłej jednostce wojskowej WOP przy ul. 
Strzałowskiej,

- wyremontowanie schodów od ulicy Rolnej w kierunku ul. Pokoju.

Ad. 6

Brak wolnych wniosków.

       

  

Protokołował: Przewodniczący RO
Sylwia Piekart Iwona Pomaska


